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معرفی 19 بازیکن توسط کارلوس کی روش

رئیس  فدراسیون: مربیان ایرانی باید در تیم ملی حضور داشته باشند
سرویس ورزشی-

رئیس  فدراســیون فوتبال پس از اعلام اســامی 
ملی پوشان، گفت: مربیان ایرانی باید در کادر فنی حضور 

داشته باشند.
کارلوس کی روش روز گذشــته ۱۹ بازیکن را به تیم ملی 
دعوت کرد. اردوی تدارکاتی تیم ملی فوتبال قرار اســت از ۲۶ 
تا ۲۸ اســفند در تهران برگزار شــود، برهمین اساس اسامی 

بازیکنان دعوت شده به این اردو به شرح زیر است:
محمدرضا اخباری، علیرضا بیرانوند، محمد رشید مظاهری، 
رامیــن رضاییان، وریــا غفوری، پژمان منتظری، ســیدجلال 
حســینی، مرتضی پورعلــی گنجی، محمد انصاری، مســعود 
ابراهیم زاده، احسان حاج صفی، امید ابراهیمی، عزت اله پورقاز، 
مهدی ترابی، مرتضی تبریزی، ساسان انصاری، احسان پهلوان، 

مهدی طارمی و وحید امیری
بازیکنان دعوت شــده باید روز پنج شــنبه ۲۶ اسفندماه 
ســاعت ۱۸ در هتل آزادی خود را به کادر فنی معرفی کنند. 
لیســت نهایی جهت دیدار تیم ملی فوتبال کشورمان با قطر و 
چین بعد از برگزاری این اردو در تاریخ ۲۹ اسفند اعلام می شود.

نکات مبهم لیست تیم ملی
از نکات مهم این لیســت خط خوردن کمال کامیابی نیا و 
ســروش رفیعی از لیست تیم ملی است. به هر حال با بازیهای 
خوب ایــن دو بازیکن در لیگ و لیگ قهرمانان آســیا انتظار 
می رفت که آنها در اردوی تیم ملی باشــند اما نظر ســرمربی 

چیز دیگری بود.
همچنین از میان بازیکنان استقلال بازیکنانی چون فرشید 
اســماعیلی، امید نورافکن و کاوه رضایی نیز می توانســتند در 
میان دعوت شــدگان به تیم ملی باشند اما این گونه نشد. در 

خصوص لیســت تیم ملی باید به این نکته نیز اشاره داشت که 
لژیونرهای فوتبال ایران ۲۹ اسفندماه به اردو دعوت می شوند.

تاج: اسامی تیم ملی بسیار خوب است
پس از اعلام اسامی ملی پوشان مهدی تاج رئیس فدراسیون 
فوتبال در حاشــیه مجمع عمومی فدراسیون فوتبال در جمع 
خبرنگاران اظهار داشت: اسامی بسیار خوبی به تیم ملی دعوت 
شــده اند. از کی روش تشــکر می کنم که همه بازی ها را دید و 
حتی در قطر هم حضور داشــت تا بازی پرسپولیس با الریان را 
ببیند. این کار برای ما ســه سر ســود بود چون هم تعدادی از 

اعضای تیم ملی قطر آنجا بودند، هم پرسپولیسی ها را دید و هم 
با فضای ورزشگاه بیشتر آشنا شد. 

رئیس فدراسیون فوتبال درباره حضور دستیاران ایران در 
کادرفنی تیم ملی تصریح کرد: این عرف نیست که فدراسیون، 
مربیانی را به کادر فنی معرفی کند اما این بدان معنا نیست که 
مربیان ایرانی در کادرفنی حضور نداشــته باشند. من دو یا سه 

روز دیگر با کی روش درباره این موضوع صحبت خواهم کرد. 
او در پاسخ به سؤال یکی از خبرنگاران مبنی بر غیبت کی 
روش در ایران باعصبانیت پاســخ داد: شما بگویید کی باشد تا 

خارجی های جدید در راه بسکتبال ایران
با توجه به نزدیکی مرحله حســاس پلی آف لیگ برتر بسکتبال 

برخی تیم ها در اندیشه تقویت ترکیب خود هستند.
رقابت های مرحله پلی آف لیگ برتر بســکتبال در سال جدید آغاز خواهد 
شــد و تیم ها برای تقویت خود بازیکنان جدیــدی را مدنظر گرفته و در حال  
جذب آنها هستند. دانشگاه آزاد که دو بازیکن خارجی اش را به یکباره از دست 
داد و تنهــا یک نفر را جایگزین آنها کرد توانســته دومین یار خارجی خود را 
نیز جذب کنــد. این تیم با دومنیک جونز بسکتبالیســت آمریکایی به توافق 
رســیده و او قرار است در پســت یک دانشگاهی ها را همراهی کند. او با قامت 
۱۹۳ ســانتی متر گاردی بلند قامت خواهد بود که می تواند این تیم تهرانی را 
قدرتمندتر کند. او چند ســال گذشــته در لیگ چین بوده اما سابقه بازی در 
دالاس را هم دارد.شــهرداری تبریز نیز که در این مدت چند یار خارجی تغییر 
داده با یک بسکتبالیســت آمریکایی به توافق رسیده و در پلی آف از او استفاده 
خواهد کرد. اریک یاکوبســن ۲۰۸ ســانتی متری از مرحله پلی آف این تیم را 

همراهی خواهد کرد.

مــن زمان آن را به کی روش اطــلاع بدهم. کی روش در حال 
تماشای بازی های لیگ برتری است و این به این معنا نیست که 
مسابقه های تیم های ایرانی و عملکرد آن ها را زیر نظر نداشته 

باشد. 
سکاندار فوتبال ملی کی روش است

بعد از تاج نوبت ساکت رئیس سازمان تیم های ملی فوتبال 
رسید تا در خصوص تیم ملی بگوید سکاندار اصلی و اول فوتبال 
ما در حوزه تیم های ملی کی روش است که با قدرتمندی تلاش 
می کند تیــم ملی هماهنگی را آماده کند. ســاکت در بخش 
دیگری از صحبت هایش عنوان داشت: لیست امروز اعلام شد 
و ما از امروز شــاهد خواهیم بود همه مردم، رســانه ها، صدا و 
سیما و خبرگزاری ها یار دوازدهم تیم ملی خواهند بود. انتظار 
داریم در این مســابقات بزرگ پیــش رِو یک پارچه تیم ملی را 
مورد حمایت قرار دهند. شاهد بودیم کی روش با تلاش بسیار 
زیاد همه بخش های لیگ و تیم های کشور را زیر نظر داشت تا 

بهترین ها را انتخاب کند.
وی در خصوص حضور پرسپولیسی ها در لیست تیم ملی 
خاطرنشان کرد: همان طور که کی روش از قبل اعلام کرده بود 
بهترین ها را انتخاب خواهد کرد و ما شــاهد بودیم بر اســاس 
اندیشه های ایشان لیست قدرتمندی انتخاب کردند و ما انتظار 

حمایت همه جانبه از برنامه های ایشان و تیم ملی داریم.
رئیس ســازمان تیم های ملی در پاسخ به این سؤال که با 
توجه به حضور کی روش در قطر انتظار دیدار او و برانکو وجود 
داشت اما این اتفاق نیفتاد، گفت: اینها بحث های جانبی است 
و امروز همه برای موفقیت فوتبال ملی فکر می کنند. سکاندار 
اصلی و اول فوتبال ما در حوزه تیم های ملی کی روش است که 

با قدرتمندی تلاش می کند تیم ملی هماهنگی را آماده کند.

جام جهانی کشتی فرنگی در آبادان از امروز آغاز می شود

تقابل فرنگی کاران جوان ایران با نامداران جهان
تیــم ملی کشــتی فرنگــی ایران بــا ترکیبی 
دگرگون شــده و جوان اما با انگیزه بــه دنبال خلق 
شــگفتی میان نامداران کشــتی جهان و رسیدن به 

ششمین عنوان قهرمانی در شهر آبادان است.
سی و پنجمین دوره رقابت های جام جهانی کشتی فرنگی 
از امروز پنج شــنبه به مدت ۲ روز در سالن کوثر شهر آبادان 
و با حضور ۸ تیم برتر جهان شامل ایران، روسیه، آذربایجان، 

ترکیه، آلمان، قزاقستان، اوکراین و بلاروس برگزار می شود.
تفاوت بســیار مهم این دوره از رقابت ها با دوره های قبل، 
پوست اندازی کشــتی فرنگی ایران و حضور جوانان با انگیزه 
و جویای نام در قالب نام ایران در این رقابت هاســت. پس از 
نتایج دور از انتظار کشــتی فرنگی ایران در المپیک ریو، علی 
اشکانی ســرمربی جوان ایران که چند ماه پیش توانسته بود 
تیم ملی نوجوانان را پس از ۲۰ ســال بر سکوی نخست دنیا 
قرار دهد، با رای قاطع اعضای شورای فنی به عنوان سرمربی 
تیم ملی معرفی شد تا راهی نو و با چشم انداز المپیک ۲۰۲۰ 
در کشتی فرنگی ایران باز شود. راهی سخت و پرپیچ و خم که 
برای رسیدن به مقصد چاره ای جز اعتماد به جوانان با انگیزه و 

میدان دادن به آن ها در میادین مختلف نیست.
اما جام جهانی ۲۰۱7 با توجه به حضور عنوان داران بزرگ 
کشــتی جهان و المپیک که هر کــدام از آن ها کوله باری از 

مدال و افتخار را به همــراه دارند، رنگ و بویی دیگر به خود 
گرفته است. حضور پرقدرت تیم هایی نظیر روسیه، آذربایجان 
و ترکیه می تواند کار تیم نوپای علی اشــکانی را برای دفاع از 

عنوان قهرمانی بســیار مشکل کند، اما حضور بزرگان کشتی 
جهان در آبادان و سرشــاخ شدن کشتی گیران ایران با آن ها 
می تواند تجربه ای بس گرانبها و ارزشــمند را برای شاگردان 

اشکانی به همراه داشته باشــد و سرمربی جدید تیم ملی را 
بیش از پیش در شــناخت نقاط ضعــف و قوت فرنگی کاران 

ایران آشنا کند.
با نگاهی گذرا به عناوین کشتی گیران خارجی حاضر در 
این رقابت ها، اغراق نیســت اگر سطح رقابت های جام جهانی 
امســال را بالاتر از اکثر ادوار اخیر جام جهانی قلمداد کنیم. 
امیدواریم جوانان با انگیزه و مصمم ایران با غیرت مثال زدنی 
تا پای جان برای ارائه بهترین نمایش فارغ از هر نتیجه ای به 
مصاف حریفان قدرتمند خود بروند، چرا که هواداران پرشور 
خوزستانی و کشتی دوســتان بی شمار ایرانی با تحلیل دقیق 
این رقابت هــا، انتظار دارند نمایندگانشــان با تمام وجود به 

میدان بروند.
روسیه که ســال گذشته میلادی با ترکیبی کاملا جوان 
و گمنام به جام جهانی شــیراز آمده بــود در دیدار فینال ۸ 
بر صفر مغلوب ایران شــد اما این بار روس ها با بهترین نفرات 
خود به آبادان آمده اند تا هم انتقام شکســت ســنگین سال 
گذشته را بگیرند و هم جام قهرمانی را بالای سر ببرند. مصاف 
ایران و روســیه در دیدار گروهی حکم فینــال زودرس این 
رقابت ها را دارد. مطمئنا روس هــای پرمدعا در این کارزار با 
توجه به حمایت های تماشــاگران پرشور خوزستانی و تلاش 
فرنگی کاران ایران کار بسیار سختی در پیش خواهند داشت.

حســن یزدانی قهرمان المپیک 2016 برزیل و کمیل قاسمی دارنده مدال های نقره و برنز المپیک مدال های 
خود را به موزه آستان قدس رضوی اهدا کردند.

طی مراســمی با حضور حجت الاسلام والمسلمین، رئیسی تولیت آســتان مقدس امام رضا)ع( در مشهد مقدس، حسن 
یزدانی و کمیل قاســمی مدال های خود را به آســتان قدس رضوی اهدا کردند. همچنین جابر صادق زاده پهلوان کشور، نیز 
بازوبند پهلوانی خود را به موزه مقدس آســتان قدس رضوی اهدا کرد. کمیل قاسمی آزاد کار وزن ۱۲۵ کیلوگرم در این باره 
گفت: مدال نقره المپیکم را به موزه آستان قدس رضوی اهدا کردم تا در این گنجینه ارزشمند برای آیندگان به یادگار بماند.
خادمی حرم امام رضا)ع( یک افتخار بزرگ برای من به عنوان عضو جامعه کشتی محسوب می شود و به آن افتخار می کنم.

همچنین حسن یزدانی آزادکار وزن ۸۶ کیلوگرم گفت: مدال طلای المپیک را با افتخار به موزه آستان قدس رضوی اهدا 
کردم و پیش از المپیک چنین تصمیمی داشتم تا مدالم را تقدیم کنم. خادمی حرم امام رضا)ع( یک افتخار بزرگ برای من 
محسوب می شود و امیدوارم لیاقت این امر را داشته باشم. یزدانی در پایان خاطر نشان کرد: این افتخار مهم روحیه مرا برای 

ادامه افتخارآفرینی برای ایران اسلامی افزایش می دهد.

یزدانی و قاسمی مدال های خود را 
به آستان قدس رضوی اهدا کردند 

سجادی به همکاری خود با وزارتخانه ادامه می دهد

وزیر ورزش و جوانان می گوید ورزش نیاز به هوا، فضا 
و آدم های جدید دارد. 

مسعود ســلطانی فر در تازه ترین صحبت های خود که روز 
گذشته روی خروجی خبرگزاری ایسنا قرار گرفت، اظهار داشت: 
به غیر از فدراســیون ژیمناستیک که هنوز تکلیف آن مشخص 
نیســت، با صراحت راجع به مسائل مختلف و انتظارات خود با 
روسای فدراسیون هایی که جنبه مادر دارند مانند دوومیدانی و 
شنا و فدراسیون های پر مدال مانند تیراندازی، قایقرانی، شنا و 
شیرجه اعلام کرده ایم و سال به سال نیز باید ارزیابی های لازم بر 
روی آنها صورت گیرد که اگر نمی توانند برنامه های خود را انجام 
دهند یک تدبیری را بیندیشم چرا که انتظار دارم در مسابقات 
مختلف بین المللی سال های آینده روز به روز وضعیت شان بهبود 

پیدا کند و جایگاه بهتری را کسب کنند. 
وی افــزود: یک ســری مشــکلات خــاص مدیریتی در 
فدراســیون ها داریم ، نفراتی هستند که ســال ها در راس یک 
فدراســیون قرار گرفته اند و هیچ تحولــی در دوره مدیریتی در 
رشته ورزشــی خود ایجاد نکرده اند. حتی در بخش مردان چه 
برســد در ورزش بانوان. نیاز به هوا، فضــا و آدم های جدید در 

ورزش داریم. 
وزیر ورزش ادامه داد: از همین لحظه تا هر زمانی که باشم 
ممکن اســت هر ماه و مقطعی یک تغییری را انجام دهم. این 
که بگوییم تغییری نخواهیم داشت اصلا نیست. این که بگوییم 
تغییر داریم نیز اکنون وجود ندارد. ممکن است چهار ماه آینده 
به این نتیجه برسم که مثلا یک معاونتی را تغییر دهم در حال 
حاضر نمی توانم بگویم. الان با همین ترکیب حاضر به ســمت 

جلو می رویم تا ببینیم در آینده چه می شود. البته ساختار خود 
را نیز در حال  اصلاح هســتیم همه را مستندســازی می کنیم. 
در مستندســازی حرکت کلی وزارتخانه مشکلاتی داشتیم که 
خوشبختانه قانون اهداف، وظایف و اختیارات  که باید شش ماه 
بعد از تشــکیل به مجلس داده  می شد، شش سال بود که داده 
نشده بود و ما یک ماه پیش به تصویب دولت رساندیم. در حال 
رایزنی با سازمان اداری و استخدامی هستیم تا ان شاءلله بتوانیم 

تعداد معاونت را قطعی کنیم که حدود شش تا است.
ســلطانی فر در پایان با اشــاره به همکاری مجدد نصرالله 
ســجادی با وزارت ورزش عنوان داشــت: با توجه به تجربیات 
خوب ســجادی اکنون نیز از او خواهــش کردم همکاری خود 
را بــا ما ادامه دهد و او نیز پذیرفت به صورت پاره وقت کار کند. 
چون علاقه داشــت از کارهای اجرایی فاصله بگیرد و به سمت 
فعالیت های دانشــگاهی برود. چند روز گذشــته نیز با یکدیگر 
صحبــت کردیم در چند روز آینده نیز قرار اســت ملاقاتی را با 
یکدیگر داشــته باشــیم. نه من، بلکه هر مدیری که در وزارت 
ورزش و جوانــان باشــد حتمــا نیــاز دارد از تجربیــات افراد 
صاحب نظری همچون ســجادی استفاده کند. در هر عرصه که 
نیاز داشــته باشیم از وجود افراد اســتفاده می کنیم این کار را 
خواهیــم کرد، چه در امور مدیریتی و چه در امور مشــاوره ای، 
سجادی نیز برای ما عزیز است و من با او ارتباط دوستی داشته، 
دارم و کماکان نیز ارتباط ما بر قرار اســت و ان شاء الله امیدوارم 
بتوانیم از خدمات او استفاده کنیم. توانستیم باهم کار کنیم باز 
هــم می خواهیم با یکدیگر کار کنیم و در آینده نیز بیش تر کار 

خواهیم کرد.

وزیر ورزش: نیاز به هوا، فضا و آدم های جدید در ورزش داریم

* مراسم معارفه رئیس فدراسیون هندبال امروز در محل فدراسیون برگزار شد و احمد گواری به نمایندگی از وزارت ورزش و 
جوانان حکم ریاست ۴ ساله فدراسیون هندبال را که به امضای وزیر ورزش و جوانان رسیده را به علیرضا رحیمی اعطا کرد.

*»الهه« و »ســهیلا« منصوریان به عضویت تیم »چانگ چون« چین در آمده تا لژیونرهای ووشوی ایران لقب 
بگیرند. این دو سانداکار کشــورمان که عناوین مختلف جهانی و آسیایی را در کارنامه دارند پس از مذاکره با 
باشــگاه چینی و پس از موافقت فدراسیون ووشوی ایران، به عضویت تیم »چانگ چون« چین در آمدند.با این 
اوصاف الهه و ســهیلا منصوریان تیم فوق را در رقابت های لیگ ووشوی بانوان چین همراهی خواهند کرد.دو 
خواهر قهرمان ووشــوی ایران روز چهاردهم فروردین ماه به منظور همراهی تیم چینی در لیگ ووشوی بانوان 

چین راهی این کشور خواهند شد.

خواندنی از ورزش ایران

قهرمان المپیک ۲۰۱۲ لندن گفت : من به فرنگی کاران کشورمان در همه اوزان اعتقاد و ایمان دارم و با توجه به شناختی 
کــه از آن هــا دارم قطعا با غیرت مقابل رقبای خارجی خود در جام جهانی آبادان کشــتی می گیرنــد. گزیده ای از تازه ترین 

صحبت های امید نوروزی در ادامه می آید:
* کشتی گیران فکر نکنند چیزی از تیم روسیه کم دارند، بچه های ما همیشه در شرایط سخت توانسته اند کشتی را از دست 
تیم های بزرگی مثل روســیه، آذربایجان و ترکیه در بیاورند و قطعا فرنگی کاران در آبادان به میدان جنگ می روند و باید با 

تمام وجود مبارزه کنند. 
*باید در آستانه جام جهانی همه چیز را کنار بگذاریم و همه در کنار تیم   ملی کشتی فرنگی باشیم و بچه ها باید در آبادان با 
تمام وجود مبارزه کنند و خود واقعی باشند و قطعا هر نتیجه ای که بدست بیاید مردم ایران به آن ها افتخار می کنند و همه 
کشــتی ما همین هستند و فارغ از هر نتیجه ای باید از همه کشــتی گیران حمایت شود و برای موفقیت باید ثبات در کادر 

فنی باشد. 
* من در رقابت های جهانی ۲۰۱۴ با آن آســیب دیدگی، قرعه ســخت، شکســت دادن رقبای قدرتمند و با ناداوری به مقام 
نایب قهرمانی جهان رسیدم اما در المپیک برزیل با توجه به قرعه خوبی که داشتم نتوانستم نتیجه  خوبی بگیرم و در برزیل 

لطمه ای که خوردم از بدنسازی و تمرین بود. 
* مردم نمی دانند، من یازده کیلومتر دور دریاچه ناشتا دویدم، بیست تمرین تپه سنگین را انجام دادم، وزن زیادی کم کردم 
و رژیم سختی داشتم. معتقدم کسانی که می خواهند مربی تیم ملی باشند، باید باسواد بوده و علم تمرین داشته باشند ولی 

متاسفانه یک عده که توانایی ندارند دوست دارند تحت هر شرایطی مربی تیم ملی شوند. 
* من در المپیک لندن نصف المپیک برزیل تمرین کردم، اما برای برزیل به خاطر این که بتوانم دومین مدال المپیک خود 
را به دســت بیاورم، خیلی زحمت کشیدم. جلوی حریف ونزوئلایی در المپیک دیدم بدنم بدن نیست و مدام بخودم تا پایان 
مسابقات گفتم که درست می شود، شما اگر کشتی من را مقابل حریف گرجستانی دیده باشید من ده بار وی را با صورت روی 

تشک زدم اما نمی توانستم وی را بگیرم این موضوع به تمرین اشتباه برمی گردد. 
* من استفانک صرب را در باکو ده بر صفر بردم و وی بی هوش شد اما استفانک در المپیک قهرمان می شود و من پنجم هم 
نمی شــوم؟ این چه دلیلی دارد؟ این موضوعات باید ریشه یابی شود کسانی که مسئولیت برعهده می گیرند باید علم تمرین 

را بدانند. 
*من به محمد بنا اعتقاد دارم، بنا یک مدیر است که شبانه روز در خانه کشتی می ماند ولی آیا اطرافیان وی هم این چنین 

بودند؟ این یک کار گروهی است و همه باید با هم همکاری کنند تا یک نتیجه  خوب به دست آید.

انتقادات نوروزی از کادر فنی تیم ملی کشتی فرنگی در المپیک
تمرینات اشتباه، مدال طلا را از من گرفت!

صفحه 9
پنج شنبه ۲۶ اسفند ۱۳9۵ 

۱۷ جمادی الثانی ۱۴۳۸ - شماره ۲۱۵۸۷

مشخص شدن حریفان ایران در جام جهانی جوانان
تیــم فوتبال جوانان ایران در گروه ســوم جام جهانی جوانــان با زامبیا، پرتغال 
و کاســتاریکا هم گروه شد.قرعه کشــی جام جهانی فوتبال زیر ۲۰ سال ۲۰۱7 کره 
جنوبی، دیروز برگزار شد و بر این اساس تیم فوتبال ایران در گروه سوم جام جهانی 
جوانان با زامبیا، پرتغال و کاســتاریکا هم گروه شد.جام جهانی زیر ۲۰ سال فوتبال 
با حضور ۲۴ تیم در شــش گروه برگزار می شــود. تیم ملی ایران براساس ارزشیابی 
فدراســیون جهانی فوتبال، به همراه تیم های ملی اکوادور، آفریقای جنوبی، ویتنام، 
گینه و وانوآتو در سبد چهارم قرار گرفته بود. مکانیزم قرعه کشی این رقابت ها به این 
صورت بود که تیم ها به ترتیب از ســبدهای یک تا چهار برداشته شد و در گروه های 
A تا F قرار گرفت. جام جهانی زیر ۲۰ ســال فوتبال، اردیبهشــت ماه سال آینده در 
کره جنوبی برگزار می شود.بر این اســاس، گروه بندی رقابت های جام جهانی جوانان 
 :B کره جنوبی، گینه، آرژانتین و انگلیس*گروه :A به این صورت قــرار گرفت:*گروه
ونزوئــلا، آلمان، وانوآتو و مکزیک*گروه C: زامبیا، پرتغال، ایران وکاســتاریکا*گروه 
D: آفریقــای جنوبی، ژاپن، ایتالیا، اروگوئه*گروه E: فرانســه، هنــدوراس، ویتنام و 

نیوزیلند*گروه F: اکوادور، آمریکا،عربستان و سنگال.
ورود کمیته اخلاق به پرونده اوکراینی های پرسپولیس

کمیتــه اخلاق فدراســیون فوتبال به پرونده بازیکنان اوکراینی دیپورت شــده 
پرسپولیس ورود پیدا کرد.باشگاه پرسپولیس در نقل وانتقالات ابتدای فصل دو بازیکن 
اوکراینی بی کیفیــت با ضعیف ترین کارنامه، اما با دســتمزد بالا جذب کرد که این 
مسئله تعجب خیلی ها را در پی داشت. این بازیکنان در طول فصل از نظر فنی جزو 
ضعیف تریــن نفرات این تیم بودند تا حدی که برانکو خواهان کنار گذاشــتن آنها از 
تیمش شد. اینکه الکساندر پریمیوف و پلی یانسکی چطور با آن شرایط به پرسپولیس 
پیوســتند و چرا در میانه فصل از این تیم جدا شدند، موردی است که کمیته اخلاق 
پیگیر آن شــده است.جذب بازیکنان اوکراینی پرسپولیس و نحوه جدایی آنها آن قدر 
مشکوک بود که ورود کمیته اخلاق به موضوع چگونگی استخدام آنها، مورد عجیبی 
بــه نظر نمی آید. در حال حاضر پرونده بازیکنان اوکراینی در کمیته اخلاق اســت و 
رئیس این کمیته به اعضای آن مأموریت داده تا بطور جدی پیگیر این قضیه باشند.
افتخاری: تکلیف سند ساختمان باشگاه استقلال نامشخص است

مدیرعامل باشگاه استقلال گفت: فدراسیون می گوید ما سند ساختمان باشگاه را 
تحویل باشگاه دادیم و در باشگاه نیز سندی موجود نیست.رضا افتخاری در خصوص 
نامشــخص بودن مالکیت ساختمان های باشــگاه های استقلال و پرسپولیس که در 
مجمع مطرح شد، گفت: این موضوع به گذشته این دو باشگاه بر می گردد و آن زمانی 
که مدیران دو باشگاه با فدراسیون در خصوص ساختمان ها توافق کردند نیامدند این 
مشــکل را حل و فصل کنند.وی افزود: یکی از مسائلی که در مورد باشگاه استقلال 
مطرح است نامشخص بودن سند مالکیت ســاختمان این باشگاه است. فدراسیون 
می گوید ما سند ساختمان باشــگاه را تحویل باشگاه دادیم و در باشگاه نیز سندی 
موجود نیست. عده ای می گویند سند دست مدیران سابق باشگاه است. باید تکلیف 
سند این باشگاه مشخص شود و بعد نشست تکلیف آن را مشخص کرد. این مسئله 
یکی از مواردی است که باید حل و فصل شود.افتخاری در خصوص عدم توجه اعضا 
بــه صورت مالی فدراســیون در زمان قرائت و اینکه تا زمــان اعتراض یکی از اعضا 
به منفی بودن تراز مالی این فدراســیون هیچ کســی اعتراضی به این مسئله نکرد، 
گفت: کســی اعتراضی به تراز منفی نکرد. گفتند این بودجه ۳ میلیارد کسری دارد 
و داورزنــی قول داد این ۳ میلیارد را از محل وزارت ورزش و جوانان تامین کنند تا 
تراز مالی بخواند.وی ادامه داد: داورزنی به عنوان نماینده وزیر ورزش این قول را داد 
تا این کســری را جبران کند. وجود تراز منفی در فدراسیون فوتبال طبیعی است و 
فقط مخصوص به فدراسیون نیست و در باشگاه ها نیز همین گونه است. به نظر من 
بایــد همین بودجه را اجرایی کنند و وزارت ورزش و جوانان کمک کند تا کســری 

آن تامین شود.
دیدار عسگری و تاج برای حل مشکل حق پخش مسابقات فوتبال

رئیس سازمان صداوســیما و رئیس فدراسیون در جلسه ای بحث حق پخش را 
بررسی خواهند کرد. در ادامه مذاکرات فدراسیون فوتبال و سازمان صداوسیما درباره 
پرداخت حق پخش مســابقه های فوتبال، امروز)پنجشــنبه( جلسه ای با حضور علی 
عسگری، رئیس سازمان صداوسیما و مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال و جمعی از 

مدیران دو سازمان برگزار می شود.
انتخاب نایب رئیس دوم و نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال

مجمع فدراســیون فوتبال دو نایب رئیس این فدراسیون که از سوی مهدی تاج 
معرفی شــده بودند را تایید کرد.براین اســاس حیدر بهاروند نائب رئیس دوم و لیلا 
صوفی زاده به عنوان نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال انتخاب شدند. این دو پیش 
از این به عنوان سرپرســت فعالیت می کردند. درمجمع فدراسیون فوتبال دیروز ابتدا 
حیدر بهاروند که در حال حاضر عضو هیئت رئیسه این فدراسیون هم است،  به عنوان 
گزینه پیشنهادی فدراسیون فوتبال برای سمت نایب رئیس دوم فدراسیون و رئیس 
سازمان لیگ معرفی شد و اعضای مجمع نیز با ۵۶ رای از ۵۹ رای بهاروند را برای این 
سمت منصوب کردند.هر کدام از نامزدها برای کسب رای موافق مجمع، باید  ۲۹ رای 
از ۵۹ رای اعضای مجمع را کســب می کردند که ۵۰+۱ درصد آرای مجمع محسوب 
می شود.در انتخابات اردیبهشت ماه فدراســیون فوتبال، محمود اسلامیان برای این 
سمت نامزد شده بود که اعضای مجمع به او رای اعتماد ندادند.پس از این رای گیری 
سرپرست سمت نایب رییسی فدراســیون فوتبال با ۵۴ رای از سوی اعضای مجمع 
فدراسیون فوتبال به عنوان نایب رئیس بانوان فدراسیون فوتبال انتخاب شد.پیش از 
او در انتخاباتی که در اوایل اردیبهشــت ماه انجام شــده بود، الهه عرب عامری برای 
این ســمت منصوب شد اما با استعفای عرب عامری، صوفی زاده به عنوان سرپرست 

انتخاب شد.
رای بازی نساجی - خونه به خونه قابل تجدیدنظر است

رئیــس کمیته انضباطی درباره رای دیدار دو تیم نســاجی مازندران و خونه به 
خونه بابل صحبت کرد. اســماعیل حســن زاده درباره رای کمیتــه انضباطی برای 
داربــی مازندران گفت : با توجه به اینکه برخی از تیم ها در زمان برگزاری مســابقات 
تماشاگرانشــان متفاوت تر از دیگر تیم ها بوده، ما مجبور شدیم در هفته های گذشته 
برخی از مســابقات خانگی را بدون حضور تماشــاگر برگزار کنیم. دو تیم نســاجی 
مازنــدران و خونــه به خونه بابل از جمله تیم هایی هســتند که هواداران شــان در 
مســابقات قبلی تنش ایجاد کرده بودند.وی در پایان خاطرنشــان کرد: اینکه دلیل 
هجوم تماشــاگران تیم نســاجی مازندران به داخل زمین چه بوده و یا اساسا چگونه 
این اتفاق رخ داده در گزارش دقیقا اعلام نشده لذا ما این رای را صادر کردیم و نکته 
مهم این است که این رای قابل اعتراض است. قطعا هر دو تیم مخصوصا تیم نساجی 
مازندران این حق را دارند که به رای ما اعتراض کنند و دلایل و مدارکشــان را ارائه 
کنند. البته بعد از صدور این رای، فیلم ها و مدارکی به دســت ما رسیده که می تواند 
در مسیر تجدید نظرخواهی موثر باشــد مخصوصا فیلم هایی که نشان می دهد، چرا 
تماشاگران داخل زمین آمده اند که اگر مسئولان تیم نساجی مازندران به موقع اقدام 
به تجدید نظر خواهی کنند، مطمئنا این مدارک هم قابلیت تجدید نظرخواهی دارد و 
چون این رای قابل اعتراض است و هنوز قطعیت نیافته، مطمئناً همه مدارک جدید 

نیز بررسی خواهد شد.
سه شنبه شب گذشته کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال، رای خود را در رابطه 
با درگیری ها و اتفاق های داربی مازندران صادر کرد که در این حکم رای به شکست 
سه بر صفر نساجی در این دیدار داد. همچنین به دلیل هجوم تماشاگران این تیم به 
زمین بازی، نساجی چهار جلسه از حضور هوادارانش در بازی های خانگی محروم شد.

پنجعلی: پرسپولیس در دفاع مشکل دارد
پیشکســوت باشگاه پرســپولیس می گوید این تیم در پست دفاع وسط کمبود 
بازیکن دارد و همین مســئله به تیم لطمه زده است.محمد پنجعلی درباره شکست 
تیم فوتبال پرسپولیس برابر الریان در لیگ قهرمانان آسیا گفت: پرسپولیس بازی را 
خوب شروع کرد ولی به تدریج افت کرد. من قبلا هم گفته بودم پرسپولیس در دفاع 
مشــکل دارد. بازی در لیگ قهرمانان آسیا با بازی در لیگ برتر فرق دارد و تیم ها در 
آســیا حرفه ای تر هستند. پرسپولیس در پســت دفاع وسط بازیکن کم دارد و به جز 
سیدجلال حسینی که مدافع وسط تخصصی است، سایر بازیکنان از پست های دیگر 
آمده اند.وی افزود: پرسپولیس این مشکل را داشته است. بنده حتی با آقای طاهری 
سرپرست باشگاه در این خصوص صحبت کرده بودم که ممکن است با این وضعیت 
به مشکل بخورید. به نظرم اگر یک دفاع تخصصی کنار سیدجلال باشد، پرسپولیس 

می تواند در سایر مسابقاتش موفق شود.
جپارف: پایان فصل به استقلال برمی گردم

بازیکن ازبکستانی تیم سپاهان عنوان کرد در پایان فصل به استقلال باز خواهد 
گشت. او همچنین ابراز امیدواری کرد تیم ملی ازبکستان بتواند برای اولین بار به جام 
جهانی راه یابد.سرور جپارف بازیکن تیم سپاهان که قرار بود در ابتدا به استقلال برود، 
درباره حضور در ســپاهان و امضای قرارداد با استقلال گفت:  شرایط برای خودم هم 
خیلی عجیب بود. من با استقلال قرارداد بستم ولی فیفا این باشگاه را از حضور در نقل 
و انتقالات محروم کرد و به همین خاطر نتوانستم برای تیم به میدان بروم و تصمیم 
گرفتــم به تیم دیگری در لیگ ایران بازی کنم. برای من خیلی مهم بود تا به دوران 
حضــور در تیم خارجی ادامه دهم. من می خواهم در پایان فصل بعد از اتمام قرارداد 
با سپاهان به استقلال برگردم.بازیکن تیم ملی ازبکستان درباره بازیهای حساس این 
تیم در ادامه رقابت های انتخابی جام جهانی گفت:  بازیهای خیلی حساســی در ادامه 
رقابت ها داریم. ابتدا فقط به بازی با ســوریه فکر می کنیم. باید در زمین حریف بازی 
کنیم؛ جایی که تیم های کره جنوبی و ایران در زمین نتوانستند نتیجه خوبی کسب 
کنند ولی ما امیدوار هستیم تا بتوانیم نتیجه خوبی برابر سوریه کسب کنیم و بتوانیم 
به جام جهانی برســیم. بازی در زمین سوریه خیلی سخت است ولی مطمئن هستم 
مربی ما بهترین تاکتیک را برای ما انتخاب خواهد کرد. می خواهیم بالاخره امســال 
طلســم شکنی کنیم و بتوانیم جواز حضور در جام جهانی را برای اولین بار به دست 
بیاوریم. برای رسیدن به این هدف می دانیم که باید همه دیدارهای خودمان را با برد 

به پایان برسانیم.

بوفون: دوست ندارم در مرحله بعد 
با لسترسیتی روبه رو شویم

با وجود آنکه لسترســیتی کوچک ترین تیم راه یافته به مرحله یک چهارم 
نهایی لیگ قهرمانان اروپا محســوب می شــود، کاپیتان »بانوی پیر« تمایلی به 
رویارویی با این تیم ندارد. ظهر جمعه هفته جاری زمانی که قرعه کشــی مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان اروپا در نیون ســوئیس برگزار می شــود، همه 
تیم های راه یافته به این مرحله امیدوارند که آسان ترین قرعه یعنی رویارویی با 
لسترسیتی نصیب شان شود اما جان لوئیجی بوفون، کاپیتان یوونتوس می گوید 
دوست ندارد که تیمش در این مرحله با قهرمان فصل گذشته لیگ برتر مواجه 
شود. سنگربان ۳۹ ساله یوونتوس که تیمش سه شنبه گذشته  پورتو را از مرحله 
یک هشتم نهایی حذف کرد، در پایان بازی بعد از مطلع شدن از بازی همزمان 
)پیروزی ۲ بر صفر لسترسیتی برابر سویا( و صعود روباه ها به مرحله یک چهارم 
نهایی، گفت: در این مقطع از رقابت ها، تمام بازی ها سخت هستند. می دانستیم 
که ســاده فرض کردن کارمان برابر پورتــو به دلیل نتیجه بازی رفت و ۱۰ نفره 
شدن این تیم، تاوان سنگینی خواهد داشت. ما واقعاً پیشرفت کرده ایم و اعتماد 
به نفس مان افزایش پیدا کرده اســت. این همان هدفی بود که پنج ســال پیش 
زمانی که کارمان را در این رقابت ها آغاز کردیم، دنبالش بودیم، اینکه هر ســال 
جــزو ۸ تیم برتر لیگ قهرمانان باشــیم. وقتی یک دهه بــه صورت مداوم جزو 
۸ تیــم برتر تورنمنت باشــی در نهایت آن را خواهی برد. بوفــون درباره قرعه 
احتمالی تیمش در مرحله یک چهارم نهایی لیگ قهرمانان هم اظهار داشت: من 
نمی خواهم که با لستر روبه رو شویم. این تیم پر از اشتیاق و انگیزه است اما علاوه 

بر آن سلاح هایی هم دارد که با آنها می  تواند به شما ضربه بزند.
بارسلونا به فکر بازگرداندن تیاگو آلکانتارا به نوکمپ

باشــگاه بارســلونا قصد دارد هافبک اســپانیایی باواریایی ها را به نوکمپ 
بازگرداند. باشــگاه بارسلونا در حال تدوین پیشنهادی برای ارائه به باشگاه بایرن  
مونیخ به منظور خرید مجدد تیاگو آلکانتارا است. این هافبک اسپانیایی ۳ سال 
پیش زمانی که پپ گواردیولا هدایت بایرن  مونیخ را بر عهده گرفت، از جمع آبی 
 و انار ی ها جدا و به باواریایی ها ملحق شد. شبکه رادیویی »کادنا سِر« اسپانیا خبر 
داد، باشــگاه بارسلونا خود را آماده بازگرداندن تیاکو آلکانتارا به نوکمپ می کند، 
از این رو در نظر دارد در تابستان پیش رو پیشنهادی به وی بدهد، البته تیاگوی 
۲۵ ساله که تا سال ۲۰۱۹ با بایرن  مونیخ قرارداد دارد و دستمزد سالیانه اش ۸ 
میلیون یورو است، بعید است باشگاه بایرن اجازه  جدایی این بازیکن اسپانیایی 
را بدهــد. او هم در دوره گواردیولا و هم در دوره آنچلوتی گزینه اول باواریایی ها 

برای بازی در خط میانی این تیم بوده است.
لوکاکو به چلسی باز می گردد

شب گذشــته با رد پیشنهاد تمدید قرارداد توســط روملو لوکاکو شایعات 
انتقــال به تیمی دیگر به اوج رســید. پس از آن روزنامه میرر مدعی شــده که 
مهاجم بلژیکی به استمفوردبریج بازمی گردد.شب گذشته اورتون یکی از تلخ ترین 
خبرهایش را شنید. ستاره ۲۳ ساله بلژیکی با رد پیشنهاد تمدید قرارداد خواستار 
جدایی از این تیم شد. وی تاکنون در کل رقابت ها ۲۵ گل به ثمر رسانده و عامل 
اصلی موفقیت آنها در جزیره اســت. شایعات در خصوص انتقال این مهاجم داغ 
شده و بسیاری از علاقه  رئال  مادرید، پاری سن ژرمن، یوونتوس و منچستریونایتد 
ســخن می گویند. اما روزنامه میرر یکی از محتمل تریــن انتقال ها را ذکر کرد. 
لوکاکو که ۲ سال پیش از چلسی به اورتون آمده به خانه بازمی گردد تا جانشین 
»دیگو کاســتا« شود. مهاجم اسپانیایی خواستار جدایی بود و به احتمال فراوان 
لندن را ترک می کند. مبلغ مورد نظر تافی ها نزدیک به 7۵ میلیون پوند گزارش 
داده شــده است. آیا یک انتقال بزرگ دیگر توســط »مینو رایولا«، مدیر برنامه 

بسیاری از ستاره ها مثل پوگبا و زلاتان رخ می دهد!؟
اقدام دور از انتظار هواداران آرسنال 

برای راحت شدن از دست ونگر
هواداران آرســنال برای راحت شــدن از ونگر و نشان دادن اعتراض خود به 
این مربی باتجربه فرانسوی دست به یک حرکت جالب زدند.آرسن ونگر روزهای 
بســیار سختی را روی نیمکت آرسنال می گذراند و نتایج ناامید کننده تیم او در 
فصل جاری باعث شــده است صدای اعتراض هواداران آرسنال بیشتر از همیشه 
به گوش برسد.ونگر ۲۲ سال است که هدایت آرسنال را بر عهده دارد و با وجود 
عملکــرد ضعیف تیم او در یک دهه اخیر هم چنان اصرار به ماندن در توپچی ها 
دارد و این باعث خشــم هواداران آرسنال شده است. هواداران این تیم لندنی در 
اقدامی جالب ۲۰۰۰ پوند را جمع آوری کردند تا با آماده کردن دست نوشــته ای 
و به اهتزاز درآوردن آن در بالای ورزشگاه امارات، اعتراض خود را به ونگر نشان 
بدهند. در این دســت نوشته از ونگر خواسته شود که در پایان فصل آرسنال را 
ترک کند. قرار است این دست نوشته در یک بالن گذاشته شود تا بالای ورزشگاه 
امارات حرکت کند و ونگر آن را به خوبی ببیند و به این نتیجه برسد که چاره ای 
جز جدایی از آرســنال ندارد. پیش از این هم هواداران منچســتریونایتد چنین 
حرکتی را برای نشان دادن اعتراض خود به دیوید مویس نشان دادند و در نهایت 
هم این مربی با وجود این که قرارداد ۶ ساله با شیاطین سرخ داشت از این باشگاه 

کنار گذاشته شد.
تماس بارسلونا با دی  ماریا

بر اســاس گزارش یک نشریه فرانسوی، سران باشــگاه بارسلونا با هافبک 
آرژانتینی پاری سن ژرمن مذاکرات خود را آغاز کرده اند. آنخل دی ماریا که در دو 
دیدار اخیر پاری سن ژرمن برابر بارسلونا در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
اروپا با حرکات خود نشان داد که به عنوان یک رئالی  سابق هنوز هم با بارسایی ها 
کُری دارد، مورد توجه باشــگاه بارســلونا قرار گرفته است.روزنامه ورزشی »۱۰ 
اســپورت« فرانسه با انتشار گزارشی مدعی شد که سران باشگاه بارسلونا در هر 
حاشیه دو بازی رفت و برگشت مذاکراتی با آنخل دی ماریا داشته اند تا او را برای 
بازگشــت به فوتبال اسپانیا متقاعد کنند. این تماس ها حتی پس از بازی هفته 
گذشته دو تیم ادامه داشته و سران باشگاه بارسلونا سعی در گرفتن پاسخ مثبت 
از این هافبک آرژانتینی داشــته اند.بر اساس این گزارش بارسا نسبت به جذب 
دی ماریا علاقه مند است، اما نمی خواهد تا مقاطع پایانی فصل پیشنهاد رسمی اش 
را ارائه بدهد. به هر حال اگر این انتقال عملی شود، هافبک پیشین رئال  مادرید 
در بارسلونا تحت حمایت کامل لیونل مسی، هموطن سرشناس خود خواهد بود.

اعضــای کادر فنی تیم ملی والیبــال ایران برای 
رویدادهای سال 2017 معرفی شدند.

تیم ملی والیبال ایران در سال ۲۰۱7 در چهار رویداد لیگ 
جهانی، قهرمانان قاره ها، قهرمانی آسیا و انتخابی جهان شرکت 
می کنــد. اردوی انتخابی این تیم از ۱۹ فروردین ماه با حضور 
۱۴ بازیکن برای تســت آغاز می شود تمرینات آماده سازی نیز 
از ۲7 فروردین با شــرکت ۱7 بازیکن به صورت رسمی شروع 
می شود. اســامی کادر فنی تیم ملی والیبال ایران به قرار زیر 
است: سرپرســت:امیر خوش خبر، سرمربی: ایگور کولاکوویچ، 
مربی: پیمان اکبری، کمک مربی: دراگان کوبیلسکی، بدنساز: 
دانیل میسیچ، پزشک: سیامک افروزی، مدیر رسانه ای: حمید 
احمدی نیا، آنالیزور: نوید مشجری و ماساژور: علیرضا پیشیاره.

لازم به ذکر است بر اساس سیاست های کلان فدراسیون و 
برنامه ریزی های انجام شده چند مربی ایرانی دیگر در اردوهای 
تیــم ملی به عنــوان مربیان حاضر در اردو، بــه کادر فنی در 

برگزاری تمرینات کمک خواهند کرد.
برنامه ۴ رویداد پیش روی تیم ملی والیبال مردان 

* لیگ جهانی والیبال: دور مقدماتی لیگ جهانی ســال 
۲۰۱7 از ۱۲ تا ۲۹ خردادماه با حضور ۱۲ تیم در ســطح یک 
این رقابت ها برگزار می شود. مرحله نهایی لیگ جهانی نیز ۱۳ 

تا ۱۸ تیرماه در برزیل برگزار می شود.
* قهرمانی مردان آسیا: نوزدهمین دوره مسابقات والیبال 
قهرمانی مردان آســیا ۲۰۱7، از دوم تا دهم مردادماه در شهر 

سورابایا کشور اندونزی پیگیری می شود.
* انتخابی مردان جهان: مرحله نهایی مســابقات انتخابی 
مردان جهان در قاره آسیا در دو کشور ایران و استرالیا پیگیری 
می شــود که رقابت های تهران از ۱۹ تا ۲۳ مردادماه سال ۹۶ 

برگزار می شود.
* قهرمانان قاره ها: مســابقات والیبــال قهرمانان مردان 
قاره ها از ۲۱ تا ۲۶ شهریورماه به میزبانی ژاپن برگزار می شود.

معرفی اعضای کادر فنی تیم ملی والیبال مردان

با برگزاری آخرین مرحله از رقابت های انتخابی تیم 
ملی، ترکیب این تیم برای حضور در بازیهای کشورهای 

اسلامی معرفی خواهد شد.
اردوی آماده سازی این تیم با حضور ۲۵ تکواندوکار از ۱۲ 
اســفندماه در خانه تکواندو زیر نظر فریبرز عسگری آغاز شد 
و قرار اســت با برگزاری آخرین مرحله از رقابت های انتخابی، 
ترکیب تیم اعزامی به بازی های کشــورهای اســلامی امروز 
پنجشنبه ۲۶ اســفندماه معرفی شود. مهدی اسحاقی، جعفر 
خلیل زاده، مهدی محمودی، محمد گــودرزی، جواد امیری، 

صادق دهقان، آریان محمدی، مهدی یوســفی، کامران امانلو، 
مهدی غفاری، سیدحســین احســانی، محمد صفایی،مهران 
قوام، احمد خسرو فر، کسری مهدی پور، مهدی جلالی، مهدی 
قیاســی، عرفان ناظمــی، علیرضا درویش پــور، علی قلی پور، 
امیررضا رضایی، احمد محمدی، فرشــاد قیاســی، حســین 
قربــان زاده و آرش دباغ ۲۵ تکوانــدوکار حاضر در این رقابتها 
هستند.چهارمین دوره مسابقات بازی های کشورهای اسلامی 
۲۶ تا ۲۸ اردیبهشــت ماه ســال آینده در »باکو« آذربایجان 

برگزار می شود.

سرمربی جدید تیم ملی والیبال ایران در نظر دارد در راه رسیدن ایران به موفقیت از بازیکنان جوان استفاده کند.
به گزارش فدراسیون جهانی والیبال، ایگور کولاکوویچ، سرمربی جدید تیم ملی والیبال ایران در اولین نشست خبری خود گفت: 
امکان دارد در المپیک ۲۰۲۰ توکیو برخی از چهره های حاضر تیم ملی را نبینید و بازیکنان جوان جانشین آنها شوند. ما دیدیم که 
تیم ملی صربستان هم جوان گرایی کرد و به نتیجه رسید. استعدادهای خوبی دروالیبال ایران هستند و نمی توان تیم ملی را به برخی 
از بازیکنان محدود کرد.او هم چنین درباره بازیکنانی که خودشان را آماده نگه نداشته اند برای المپیک ۲۰۲۰ توکیو و حضورشان در 
تیم ملی ایران هشــدار داد.کولاکوویچ ادامه داد: من برای المپیک ۲۰۲۰ توکیو آماده هستم ولی باید همراه باهم کار کنیم. این به 
آن معناست که بازیکنان جدیدی به تیم ملی اضافه می شوند اما بازیکنان باتجربه نیز حضور خواهند داشت تا در کنار آنها از دانش 
فنی شــان استفاده شود.وی از تیم ملی زیر ۲۳ سال ایران کمک می گیرد تا بازیکنان دیگری را به تیم بزرگسالان دعوت کند. هم 
چنین این مربی از زیرنظر گرفتن لیگ صحبت کرد و اعلام کرد که به بازیکنان ملی پوش استراحت کافی را می دهد.سرمربی تیم 
ملی والیبال ایران گفت: لیگ ایران بسیار قوی است و با بعضی از لیگ های اروپایی رقابت می کند.این مربی هم چنین فهرست اولیه 

تیم ملی ایران را اعلام کرد که نام بازیکنان جوان در آن به چشم می خورد.

کولاکوویچ و دعوت از بازیکنان جوان در راه موفقیت

ترکیب تیم ملی تکواندو امروز مشخص می شود

 فدراسیون جودو برای جذب مربی خارجی جهت هدایت تیم ملی با دو مربی در حال مذاکره است که یکی از 
آنها 2۴ فروردین ماه به تهران می آید.

پس از آنکه فدراســیون جودو با »ایلیادیس« یونانی به توافق نرســید و در پی آن »آذر شیخ علی اف« آذربایجانی هم اواخر 
آذرماه به تهران ســفر کرد و پس از چند جلسه حضور در تمرینات و به نتیجه نرسیدن مذاکرات تهران را ترک کرد، فدراسیون 
جودو با دو مربی از قاره سبز وارد مذاکره شد. بالیان کارن از اوکراین یکی از این مربیان است. این مربی ۴۱ ساله که سابقه ۱۰ 
ســال حضور در تیم ملی این کشــور را دارد و به همراه این تیم یک طلا، دو نقره و ســه برنز از رقابت های مختلف کسب کرد و 
در ۵ ســال گذشــته عضو کادر فنی این کشور بوده، ۲۴ فروردین ماه به تهران سفر می کند. وی ۱۰ روز در تهران ضمن مذاکره 
با مســئولان فدراسیون جودو تمرینات تیم ملی را نیز زیر نظر خواهد گرفت. »کارن« در سفر به تهران برنامه های خود را برای 
هدایت تیم ملی ایران ارائه خواهد داد. همچنین »تکیچ ســلوکوف« مربی ۴7 ساله روس تبار مقیم آلمان که چند سالی با تیم 
ملی این کشور فعالیت داشته نیز دیگر مربی است که با مسئولان فدراسیون جودو در حال مذاکره است.رزومه این دو مربی به 
فدراســیون جودو ارسال شده و قرار است طی روزهای ابتدایی سال آینده مذاکرات مستقیم برای جذب یکی از این دو مربی از 

سوی مسئولان جودو کشورمان صورت گیرد.

مذاکره فدراسیون جودو با 2 مربی خارجی

حدیث دشت عشق

به یاد شهید »غلامعلی میرحاج«
پیک خونین بال آزادی خرمشهر

شــهید غلامعلی میرحاج فرزند علی 
اکبر بیست و چهارم تیر ماه سال ۱۳۲7 در 
سمنان متولد شد. تحصیلات را در مدرسه 
علاءالدوله ســمنان تا ششم ابتدایی ادامه 
داد و در ســال ۱۳۴7 به خدمت سربازی 
اعزام شــد. شهید میرحاج در سال ۱۳۵۳ 
ازدواج کرد که ثمــره این پیوند دو دختر 
و یک پســر بود. سال ۱۳۵7 به استخدام 
شرکت برق منطقه ای سمنان درآمد. او در 
انجام وظایف محوله کوشــا بود و همواره 

خدمت به مردم را افتخار می دانست. شهید میرحاج بعد از حمله رژیم بعث عراق، 
برای مقابله و دفاع از مرز و بوم در دو نوبت متوالی از طریق بسیج و توسط سپاه 
پاسداران انقلاب اسلامی، با حکم مأموریت شرکت برق بعنوان رزمنده به جبهه ها 
اعزام شــد. او ســرانجام در تاریخ ۱۳۶۱/۲/۱۹ در عملیات مقدماتی آزادسازی 
خرمشهر در منطقه عملیاتی شلمچه بر اثر مجروحیت از ناحیه سر به درجه رفیع 
شهادت نایل گردید. پیکر پاک شهید میرحاج در گلزار شهدای سمنان )امامزاده 

یحیی)ع(( به خاک سپرده شد.


